
 

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 9 maja 2023 r. 

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 8.30. Komisja zebrała się w pełnym 

składzie.  

Pkt 1. Analiza sprawozdania z rocznego wykonania budżetu gminy Przewóz za 2022 r., 

sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury 

oraz informacji o stanie mienia komunalnego. Przygotowanie opinii w sprawie 

sprawozdania. Przygotowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Przewóz. 

 Z treścią sprawozdania zapoznała radnych pani skarbnik. Przedstawiona została też 

pozytywna opinia RIO w Zielonej Górze w sprawie sprawozdania. 

 Radny Krzysztof Serwatka zapytał o wysokość zadłużenia z tytułu opłaty za odbiór 

odpadów komunalnych.  

 Pani skarbnik odpowiedziała, że na koniec 2022 r. była to kwota ponad 96 tys. zł.  

 Na wysokość zadłużenia mają wpływ wieloletnie zaległości w podatku od dwóch firm, 

brak wpływów z opłaty eksploatacyjnej, komornicze zaległości alimentacyjne, ale też 

mniejsze zadłużenia w podatkach bieżących. Całkowite zadłużenie na koniec roku wynosiło 

ponad 2 mln zł.  

Radny Krzysztof Serwatka zapytał, czy jest ciągłość w opłacaniu wykonawców za 

realizację inwestycji na terenie gminy.  

Pani skarbnik zapewniła, że na dany moment jest wszystko regulowane na bieżąco.  

Radny Jarosław Borkowski zasugerował, że firma, która obsługuje gminę w zakresie 

odbioru odpadów komunalnych powinna inkasować należność od gminy w takiej kwocie jaką 

przedstawiła w ofercie i na jaką została podpisana umowa, a nie wystawiać co chwilę wyższe 

faktury.   

Komisja przygotowała opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 r. 

oraz wniosek o udzielenie absolutorium wójtowi.  

Radny poprosił też o zobligowanie wykonawcy prac, związanych z pracami przy 

oświetleniu na ul. Sportowej, do uporządkowania i doprowadzenia terenu do stanu z przed 

tych działań. Pobocza zostały rozkopane, drogi brudne, pozostawiony nieporządek przy 

posesjach.  

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 9.08.  
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